
Dátum: 2014.11.25. 
Jegyzőkönyv 

Közgyűlés MMTE 
 
Levezető elnök: Incze Adrienne 
Jegyzőkönyvet vezeti: Petka Krisztina 
Jelen van: 18 fő 

1. Toronyai Gábor 
2. Vermes Katalin  
3. Bóna Gyöngyi  
4. Nagy Kriszta  
5. Horváth Zsuzsanna 
6. Takács Edit 
7. Kéri Anita Georgina 
8. Péter Edit 
9. Varga Krisztina 
10. Merényi Márta 
11. Gyulavári Ágnes 
12. Incze Adrienne  
13. Petka Krisztina 
14. Tordai Zita 
15. Czukorka Katalin 
16. Fejér Gábor 
17. Kálmán Ferenc 
18. Endresz Hajna 
19. Morassi Ákos könyvelő (nem tag) 

 
Napirendi pontok: 
 

1. új tagok felvétele 
2. a pénztáros beszámol az egyesület anyagi helyzetéről 
3. az elnökség beszámol a tagság tisztázásának aktuális lépéseiről 
4. az elnök beszámol a pszichoterápiás szakmai elfogadottságunk aktuális helyzetéről 
5. Vermes Katalin, nemzetközi delegáltunk beszámol az EADMT legutóbbi 

közgyűléséről 
6. a Pályázati Munkacsoport beszámol aktuális tevékenységéről és vázolja a jövőbeni 

lehetőségeket 
7. egyéb 
8. Szavazás: 

a. A közgyűlés a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta 
b. A jegyzőkönyvet hitelesíti: Endresz Hajna és Toronyai Gábor 

  ________________________________________________________________  
1. Új tagok felvétele 

1.1. Csonka Andrea és Nagy Kriszta kérte felvételét az Egyesületbe. 
1.2. A közgyűlésen megjelent Nagy Kriszta, aki átadta a titkárnak a jelölését támogató 

dokumentumot. 
1.3. A tagok egyhangúlag elfogadták az új tag felvételét. 
1.4. Csonka Andrea nem jelent meg, ezért a tagság a felvételéről nem szavazott. 

 
2. A pénztáros beszámol az egyesület anyagi helyzetéről: 

2.1. Petka Krisztina ismerteti az Egyesület pénzügyi helyzetét, egyenlegét. A felmerült 
kiadásokat és bevételeket. Megállapításra kerül, hogy a tagdíjakból származó 
bevétel nagyjából fedezi az Egyesület éves alapkiadásait, ha bármi plusz költség 
merül fel, ahhoz plusz bevételekre van szükség: konferenciaszervezés, pályázatok. 

 



3. Az elnökség beszámol a tagság tisztázásának aktuális lépéseiről: 
3.1. Jelenleg nem egyértelmű, hogy ki akar aktívan részt venni az Egyesület életében. Az 

egyesületi élet gazdasági és szakmai szempontjainak tiszta kezeléséhez, emellett 
mind a hazai, mind a nemzetközi tagságunk szempontjából fontos, hogy tisztázott 
legyen az aktuális tagok listája.  

3.2. A taglista tisztázásával a honlapon megjelenő szakembernévsor is javításra kerül. 
csak azok a végzett szakemberek lesznek itt felsorolva, akiknek az Egyesületi 
tagsága rendezett. 

3.3. Az elnökség több lépcsőben megfogalmazott egy levelet a tagság felé, melyben 
részben az egyenleget közli az utóbbi 4 év kimutatásai alapján (az utóbbi 4 év, és 
nem hosszabb időszak vizsgálatáról a tagdíjak vonatkozásában már korábbi 
közgyűlési döntés született). Azért is fontos, hogy ne csak egyenlegközlőt kapjanak 
a tagok, hanem tájékoztatást is az egyesületi élet hasznosságáról, mert a hosszabb 
ideje rendezetlen helyzetben ez hirtelen túl nagy váltás lenne. Emellett felmerült 
kérdésként, hogy jó lenne megtudni a tagoktól, hogy milyen segítség lenne 
elfogadható ahhoz, hogy időben beérkezzenek az éves tagdíjak. 

3.4. E napirend kapcsán szerveződött egy munkacsoport. Csoport tagjai: C. Katalin, H. 
Zsuzsanna, T. Edit, V. Kriszta, K. Georgina. A munkacsoport kidolgoz egy kérdőívet, 
amely megsegíti a tagságot, hogy visszajelezzenek az egyesület felé, hogy az 
egyesületi életben mely események, tevékenységek hasznosak, melyek hiányoznak, 
mire lenne igényük az Egyesület működésének fejlesztésére.  

3.5. A tagok egyhangúlag elfogadták a munkacsoport felállítását és céljait. 
A könyvelő, M. Ákos javasolja, hogy a tagok két lépcsőben kapjanak értesítést 
elmaradt tagdíj hátralékukról.  
3.5.1. Első körben az aktuális 2014-re vonatkozó elmaradásokról menjen ki 

tájékoztatás személyenként, + a közgyűlés jegyzőkönyvével együtt pedig egy 
tájékoztatás arról, hogy az Egyesület mire költötte a 2014-es évben a bevételeit 
(tételes felsorolás). 

3.5.2. Második körben pedig a 2011-2014 évre vonatkozóan küldjük ki az 
egyenlegközlő levelet 2015. januárjában. 

3.6. A tagság egyhangúlag elfogadja a kétlépcsős tájékoztatást. 
 

4. Az elnök beszámol a pszichoterápiás szakmai elfogadottságunk aktuális helyzetéről, 
amelyben kifejti, hogy a re-akkreditáció folyamatban van, várhatóan jövő hónapban 
kapunk visszajelzést róla. 
4.1. Külön pontként említi az Elnökség javaslatát, amely arra vonatkozik, hogy a jelenleg 

futó két új kiképző csoportban végzős diákok oklevelében rögzítve legyen a 
Pszichodinamikus MT használatának feltételeként az Egyesületi tagság, valamint a 
továbbképzéseken való részvétel.  

4.2. A tagság elnapolja a szavazást a következő közgyűlésre, mivel nincs elegendő 
információ jogi szempontból ahhoz, hogy erről érdemben döntést hozhassunk. 
 

5. Vermes Katalin, nemzetközi delegáltunk beszámol az EADMT legutóbbi közgyűléséről. 
5.1. Nemzetközi konferencián Mo-t egyedül ő képviselte, a többi országból nagyon sok 

résztvevő érkezett, mint megfigyelő.  
5.2. Szükség lenne egy helyettes kinevezésére. A tagság Endresz Hajnát javasolja, aki 

elfogadja a felkérést.  
5.3. A tagság egyhangúlag elfogadta Endresz Hajnát, mint helyettes nemzetközi 

delegáltat.  
5.4. Merényi Mártát pedig felkéri az Egyesület tagsága, hogy a következő nemzetközi 

konferencián, mint előadó képviselje a szervezetet Olaszországban. 
5.5. 2015. Moszkva – küldöttgyűlés, itt kell megújítani a tagságunkat, 2 fő részvételére 

elegendő anyagi fedezet biztosítása szükséges 
5.6. 2016. Olaszország – küldöttgyűlés, 



5.7. 2017. Magyarország, ez azt is jelenti, hogy Egyesületünk ad otthont mind az EADMT 
Közgyűlésnek, mind az azt megelőző műhelynapnak. Ez egy 
konferenciaszervezéssel egyenértékű vállalás.  

5.8. Javasolt dátumok: Küldöttgyűlés 2017.09.29 és Konferencia 2017.09.30-10.01 –  
5.9. A tagság a javasolt dátumokat egyhangúlag elfogadta.  
5.10. Nemzetközi tagság megújításához szükséges, hogy az alábbi dokumentumok 

összefoglalóit a nemzetközi szervezet részére angol és magyar nyelven megküldjük 
2015. Februárig. 

5.10.1. SZMSZ – Merényi Márta vállalta a rövid összefoglaló készítését. Határidő: 
2015.01.05 

5.10.2. Etikai Szabályzat – az etikai bizottság vállalta, hogy elkészíti a rövid 
összefoglalót (Sujtó Katalin, P. Edit, Zoli) Határidő: 2015.01.05 

5.10.3. Alapszabály – T. Gábor és I. Adrienne vállalta, hogy elkészíti a rövid 
összefoglalót. Határidő: 2015.01.05 

5.10.4. A rövidített anyagok angol nyelvű fordítására felkérjük az Egyesület tagjait, 
felelős P. Kriszta, a fordításokat 2015.01.31-ig el kell készíteni. 

 
6. a Pályázati Munkacsoport beszámol aktuális tevékenységéről és vázolja a jövőbeni 

lehetőségeket.  
6.1. A két beadott pályázat közül egyik sem nyert az elmúlt évben. Folytatni kell a 

munkát. Keresni kell újabb pályázati lehetőségeket és annak a módját, hogy 
megalapozottabbá tegyük újabb pályázatainkat.  

7. egyéb 
7.1. Az egyesületben folyamatos munka szükséges a külső és belső változások miatt a 

keretek újrafogalmazására. Ezt a vezetőség, egyesület bizottságai, különböző 
munkacsoportjai és a közgyűlés végzi.  

7.2. Keretek újrafogalmazása: a korábbi, kezdetben „baráti szerveződésből”, amely a 
pszichodinamikus módszer megalapozását követő műhelymunkák, a szakmai 
fejlődés színtere volt, fokozatosan váltunk át egy más módon összehangolt 
működésre, amely figyelembe veszi a szervezet növekvő méretét és 
funkcióváltozását, az intézményesülés több szempontja mentén.  

7.3. Arculatfejlesztése: honlap, facebook csoport, hírlevél kialakítása: Czukorka Katalin, 
Horváth Zsuzsanna, Takács Edit, Varga Krisztina, Kéri Georgina, Szécsi Barbara – 
vállalták ennek a létrehozását, összefogását. 

8. Az elnök javasolja, hogy a tagdíjak egységesítése érdekében 2015-től szűnjön meg a 
korábban jóváhagyott kedvezményes tagdíjfizetés rendszere. A kedvezményes díjfizetés 
mellett korábban a Közgyűlés az Egyesület számára rendelkezésre bocsájtott ingyenes 
teremhasználat szimbolikus kompenzálása miatt döntött. Ez két tagot, Kálmán Ferencet 
és Incze Adrienne-t érint. Az elnök javasolja továbbá, hogy az érintettek számára az 
Egyesület fizessen évi 50%-nyi tagdíjnak megfelelő összeget, melyről ő lemond. A másik 
érintett, Kálmán Ferenc is lemond az egyesület szimbolikus gesztusának pénzbeni 
vonzatáról.  

9. A tagság egyhangúlag elfogadja a javaslatot. 
10. A taggyűlés döntött arról, hogy a tavaszi műhelykonferencia időpontját - mivel a május 

utolsó szombatja nem lesz alkalmas - a TB és az Elnökség határozza meg. 
11. A következő közgyűlés időpontjáig várja az Egyesület a tagság javaslatát az új 

elnökhelyettes személyére, mivel Endresz Hajna megbízatása csak egy évre szólt (2015-
ig). 

---------------------------------------------VÉGE------------------------------------------- 
Hitelesíti: 
 

…………………………….. …………………………….. 
Endresz Hajna 

Dátum:………………… 
Toronyai Gábor 

Dátum:………………… 
 


